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Frågor att diskutera med presidiet vid besöket 2010 08 16 

 

 

1. Trygghetsfrågor 

- Vilka planer finns för att motverka brott mot äldre i hemmet och 

på vårdboendet? 

- Finns planer på att få närpolisen att vara mer ”synlig” i Fält- 

  översten? 

 

2. Hur kommer de nu pågående aktiviteterna att bedrivas, när stimulans- 

medlen för äldreomsorgen är fullt utnyttjade? 

 

 

3. Boendefrågor 

- Samboende? 

- Vilka boenden/boendeformer planeras? 

 

 

4. Renare Östermalm 

- Problemet med råttor 

- Framförhållning vad avser snö- och halkbekämpning 

 

 

5. Kontakter med SLL 

- Trygghetskvitto. Fungerar systemet? 

-  Buss  62 kör inte  på Erik Dahlbergsgatan vid kraftigt 

 snöfall: problem för många äldre 

- Vårdcentralen i Hjorthagen. Får den vara kvar? 

 

 

6. Finns lokaler i stadsdelen, där pensionärer kan träffas dagtid? 

  

 

7. Vilket samarbete förväntar sig SDN med  frivilligorganisationerna? 
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